

Forslag til dagsorden til møde hos John den 22. 02. 2008 kl 18.30.

Pkt. 1: Drøftelse af Hansi's tanker om sceneopbygning. Og af placering af scenen i landskabet.

Pkt. 2: Crew. Status på "Ind-og-ud" og "Op-og-ned". Hvordan definerer vi grupperne? Overlapning mellem dem? Mangler vi folk? Osv.

Pkt. 3: Tøj i almindelighed og arbejdstøj i særdeleshed. Hvem/hvad?

Pkt. 4: Forhold omkring parkering af bands-biler på backstage og på Parkvej samt evt. hos Ove Arkil.

Pkt. 5: Vores opholdsareal backstage (pavilloner, borde, bænke, Lasse's kontor, osv.

Pkt. 6: Skal vi hjælpe til ved Police-koncerten den 13. juni?

Pkt. 7: Øl-billet politikken på Storescene.

Pkt. 8: Har vi tanker om og muligheder for LOGO ?

Pkt. 9: Drøftelse af hjemmesiden, opdatering.

Pkt. 10: Eventuelt.